

**God's Plan For a New You**

Anthony Miller  
16-17 October 2021

“Behold! I am doing a new thing; it's already happening. Don't you see it?”  
- Isaiah 43:19

**1. THE FIRST ENEMY OF NEW IS \_\_\_\_\_.**

“Stay alert! Watch [00:19:00] out for your great enemy, the devil. He prowls around like a roaring lion, looking for someone to devour.” - 1 Peter 5:8 (NIV)

**2. ENEMY OF NEW IS \_\_\_\_\_**

“So you must live as God's obedient children. Don't slip back to your old ways of living to satisfy your own desires. You didn't know any better.”  
- 1 Peter 1:14 (NLT)

**3. ENEMY OF NEW IS \_\_\_\_\_**

“After Jesus said this, He said to Peter, ‘Follow Me.’ Turning his head, Peter saw the follower whom Jesus loved, following them. Peter said, ‘But Lord, what about this one?’... Jesus said, ‘If I want this one to remain alive until I return, what is that to you? You follow Me.’”  
- John 21:19-22 (NLT)

**4. FRIEND OF NEW IS \_\_\_\_\_****5. FRIEND OF NEW IS \_\_\_\_\_**

“Truly I say to you, unless you become like this little child, you will not enter into the kingdom of Heaven.”  
- Matthew 18:3

**6. FRIEND OF NEW IS \_\_\_\_\_**

“For the eyes of the Lord roam throughout the earth, so that he may strongly support those whose heart is completely his.”  
- 2 Chronicles 16:9

1. fear 2. disobedience 3. comparison 4. community 5. humility 6. readiness

**上帝為新的你所定的計劃**

安東尼·米勒  
16-17 October 2021

“看啊，我要行一件新事，這事現在就要發生，難道你們沒看見嗎？”  
- 以賽亞書 43:19 (當代譯本/新普及譯本)

**1. 「新事」的敵人是\_\_\_\_\_**

“你們要謹守、警醒。你們的仇敵魔鬼，好像吼叫的獅子走來走去，尋找可以吞吃的人。”  
- 以賽亞書 43:1 (新譯本)

**2. 「新事」的敵人是\_\_\_\_\_**

“所以你們行事為人要像上帝順服的兒女，不要再落入從前的生活方式去滿足自己的慾望。你們那時是愚昧無知的。”  
- 彼得前書 1:14 (新普及譯本)

**3. 「新事」的敵人是\_\_\_\_\_**

“耶穌說了這話，就對他說：「跟從我吧！」彼得轉過身來，看見耶穌所愛的那門徒正跟在後面，...就問耶穌：「主啊，那會怎麼樣呢？」耶穌說：「假如我要他留到我來的時候，跟你有甚麼關係呢？你跟從我吧！」”  
- 約翰福音 21:19-22 (新漢語譯本)

**4. 「新事」的朋友是\_\_\_\_\_****5. 「新事」的朋友是\_\_\_\_\_**

“我實在告訴你們，你們若不變得像小孩子那樣，絕不能進天國。”  
- 馬太福音 18:3 (當代譯本)

**6. 「新事」的朋友是\_\_\_\_\_**

“耶和華的眼目遍察全地，一心歸向他的，他必以大能扶助他們。”  
- 歷代志下 16:9 (新譯本)

1. 恐懼 2. 不順服 3. 比較心態 4. 群體 5. 謙卑 6. 作好準備